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Betreft: Aanvullende vragen ‘Jaarverslag Leerplicht-RCM/ voortijdig schoolverlaten’ 
 
 
Beste mevrouw Damsma, 
 
Naar aanleiding van de stadsronde over het Jaarverslag Leerplicht-RCM en voortijdige schoolverlaters 
hebben wij nog een aantal vragen die wij bij dezen schriftelijk aan u voorleggen. 
 
De leerplichtambtenaar is iedere week voor een paar uur aanwezig op enkele scholen in Maastricht-
Heuvelland. Dit blijkt in de praktijk goed uit te pakken.  

1. Op welke scholen in de gemeente Maastricht is iedere week een leerplichtambtenaar 
aanwezig?   
 
Antwoord: 
Iedere week  bij VSO Maastricht, VMBO Maastricht, ROC Leeuwenborgh en ROC Arcus,  2- 3 
wekelijks  bij het OPDC , Bonnefanten HAVO, maandelijks bij Porta Mosana H/V, Sophianum 
en Stella Maris.  
Op andere locaties van VO scholen , wordt deelgenomen aan het  ZaT en zijn er besprekingen 
over het verzuim. 
Bij het  PO , zijn  er niet wekelijks , maar wel bijna,  contacten met de Letterdoes, de 
Geluksvogel en ’t MozaÏk en er is regelmatig contact met de SBO scholen.  
 

2. Op een van onze mondelinge vragen over de wens om komend schooljaar de aanwezigheid 
van de leerplichtambtenaar uit te breiden naar meerdere scholen is geantwoord dat 
binnenkort gesproken wordt met de ‘collega’s van beleid’ om te komen tot uitbreiding van 
de formatie. Ons verzoek aan u is om de gemeenteraad op de hoogte te houden van de 
uitkomst(en) van dit overleg. 
 
Antwoord: 
Beleid en uitvoering onderzoeken hoe zij met de inzet van beschikbare formatie en middelen 
zo goed mogelijk kunnen aansluiten  en uitvoering geven aan de nieuwe opgaven die aan het 
team onderwijs worden gesteld. Het streven is om vanaf begin schooljaar 2017/2018  
meerdere uren aanwezig te zijn op meerdere scholen. We willen dan ook de werkwijze 
beginnend verzuim aanpassen voor leerlingen tot 16 jaar die we samen met ouders moeten 
spreken en voor leerlingen tot 18 jaar. Een dergelijke inzet gaat verder dan de huidige 
opdracht waar de formatie op is berekend.  
Verder vraagt het onderwijs aan asielzoekerskinderen meer inzet van de leerplicht. 
Wij zullen in het jaarverslag daarover rapporteren. 
 

 
Verder stond er nog een vraag open. 

3. De groep onbereikbare jongeren in Maastricht-Heuvelland in 2015-2016 bestond uit 34 
personen.  
Waardoor zijn deze jongeren niet meer te traceren?  
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En wat wordt gedaan om te voorkomen dat deze groep groeit doordat jongeren verdwijnen 
in de illegaliteit? 
 
Antwoord: 
Jongeren die niet reageren op uitnodigingen (brief, mail) en niet worden aangetroffen bij een 
huisbezoek(en) krijgen de status “onbemiddelbaar; geen contact gekregen”.  
Ook raadplegen wij het externe netwerk van kern- en ketenpartners of zij bekend zijn met 
deze jongeren. 
Deze groep  wordt  vervolgens “administratief” gevolgd totdat ze 23 jaar zijn (leerlingen-
administratie, Suwi,  Inlichtingenbureau). Naar verloop van tijd zou het dus kunnen zijn dat 
onbereikbare jongeren aan het werk zijn gegaan of een uitkering  b.v. in het kader van de 
Participatiewet ontvangen en weer in beeld komen. We hebben en houden de jongeren dan in 
beeld onder voorwaarde dat er een adres bekend is in de BRP (Basis Registratie Personen). 

 
 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Niels Peeters, raadslid 
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht 
 


